
Referat for Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 15/11‐2018  

 

1. Vi starter med en sang 

2. Valg af mødeleder  

2.1 Rasmus valgt til mødeleder. 

3. Referat fra sidste møde blev underskrevet i pausen. 

4. Pædagogisk kvarter: 

4.1  Fortsættelses af sidste uges emne om uddannelsesparathed, og 

karakterer i praksisfag 

4.1.1 Vi havde fokus på de praktisk faglige forudsætninger, og 

gennemgang af disse. Rasmus gennemgik de forskellige 

elementer, der er i vurderingen. 

Vi vælger, at vi ikke i nuværende skoleår vil give karakterer i 

de praktisk faglige fag.  

Der bliver lavet individuelle planer for de elever, som erklæres 

ikke uddannelsesparat i samarbejde med UU vejleder. 

4.2  Næste mødes emne? 

4.2.1 Kursusrække 

5. Nyt fra skoleleder 
5.1  Ansøgning til Friskolens venner 

5.1.1 Vi ansøger Friskolens venner om multibane. 

5.2 Budget 2019 
5.2.1 Datoen er planlagt, hvor Hanne og Pia mødes 6/12‐2018. 

6. Nyt fra formanden 

6.1 Mari stopper i bestyrelsen 

6.1.1 Suppleant SKV indkaldes til næste bestyrelsesmøde af Mette. 

Mari har 15‐11‐2018 indsendt sin skriftlige udmelding.  

6.2 Landsbygruppens generalforsamling 

6.2.1  
 Der vil blive afholdt borgermøde i november angående 

bevarelse af købmand. Landsbygruppen håber på stor 

opbakning til denne debat. 

 Landsbygruppen opsætter standere i byen beregnet til 

reklame. 



 Preben Bonde fra Landsbygruppen opdatere Tandslet.dk. 

Vi har aftalt, at bestyrelsen hver 3. måned skal have et fast 

punkt på dagsorden, hvor vi gennemgår og indsender 

kommende arrangementer for de næste 3 mdr til Preben. 

 Sydals hallen har info skærme stående. Claus undersøger 

prisen for opslag på denne, og samtidig også prisen for 

opslag på info skærmen ved Købmanden. 

 Der blev igen diskuteret anlæggelse af fodgængerfelt på 

Mommarkvej og Ertebjergvej. Malene genoptager dette 

punkt, og tager fat i Vej & Park ved kommunen. 

6.3  Opfølgning arbejdslørdag og tilbagemeldinger derfra angående 

materiel 

6.3.1 Vi fik tilbagemeldinger fra forældre på, at der manglede stiger 

og vindues skrabere. En høj stige og vindues skrabere vil blive 

indkøbt. 

6.4 Evaluering ringridning 2018 
6.4.1 Vi holder fast i den form, vi har haft de forestående år, hvor 0. 

kl. og 1. kl. forældre står for dette arrangement. 

Ringriderforeningen indkalder til formøde i foråret, hvor vi 

aftaler en repræsentant fra bestyrelsen deltager. 

6.5 Nye møde datoer 

6.5.1 Vi har aftalt bestyrelsesmøder for januar og februar 2019. Vi 

aftaler møde datoer for resten af foråret 2019 på 

bestyrelsesmødet i januar. 

Møde dato: 15/01‐19 og 21/02‐19 

6.6 Fastlæggelse af dato for julefrokost 

6.6.1 Claus aftaler i samarbejde med Lisbeth, hvor julefrokosten 

skal afholdes, og hvilken menu ‐ forslag var Tapas ligesom 

sidste år eller evt. Holbøl Landbrugshjem. Datoen er 11/01‐19 

7. Nyt fra kasserer 
7.1 Budgetopfølgning pr 30/9‐18  

7.1.1 Vi har som forventeligt et overskud på lærer lønninger 

grundet rettidig omhu. Der er ekstra udgifter på 

ejendomsdriften, som forventes straks afskrevet, da der er 

tale om renoveringer. 

7.2 Skolens tilskud til lejrskoler/udflugter m.v. – er der behov for ændring? 



7.2.1 Punktet flyttes til mødet i februar 2019, hvor vi vil diskutere 

rammerne for vores udlands ture. 

8. Opgaveliste (Brian) 
8.1  Foredrag 17/1‐19 kl. 19 med Lea Korsgård 

Bestyrelsen invitere til mad inden foredraget. Mette er tovholder på at 

arrangere dette, og sender en mail ud til bestyrelsen i januar. 

9. Kan det give værdi at udskifte vores nuværende el aftale – ved Brian 

9.1 Det kan med den nuværende aftale ikke betale sig, men Brian 

undersøger lige en udbyder mere. 

10.  Nyt fra medarbejderrepræsentant 

10.1.1  Udgaard har tjent ca. 12000kr ind på sponsorløb 
 Projekt opgave er påbegyndt i Udgaard. 

Hjemmebesøg er nu gennemført. 

De fleste skole/hjem samtaler er også gennemført. 

Der er fokus på sprogbruget i 0. kl. og SFO’en. 

I SFO er der sat gang i 3. klasses dage og snart vil der være en 

del Lucia optog som pigerne skal i gang med. 

11.  EVT 
11.1.1  Den første bestilling af trøjer afsendes snart. 

Vi skal have valgt en ny referent. Dette kommer som punkt på 

næste dagsorden. 

12.  Kage til næste gang 

12.1.1  Claus tager kage med 

 

 


